
Радвам се, че мога да споделя. Ние в Пловдив, специално говорим за Пловдив и региона успяхме 
с усилията на общинска, областна администрация, с помощта на граждани, бизнес, като че ли 
успяхме да създадем най-важното – да създадем една относителна поносимост, толерантност на 
цялото общество към украинците, които пребивават тук в нашата област. Искам да кажа, че те не 
са дошли тук доброволно в България. Дошли са, знаете по какви причини, зорноволно, така да се 
каже. Болшинството от тях не са просто пребиваващи и гости на Пловдив, а са хора, реално 
свързани с икономиката на нашата област. Това са хора, които работят, които си плащат данъците, 
които си плащат квартирата и всички свързани с битието им консумативи. Аз искам да подчертая, 
че за тези години ние сме нямали никакви проблеми административни или свързани с 
институциите, проблем, който ако го е имало, да не сме го решавали – било с Червения кръст, 
било с Инспектората, било с полицията, било пак повтарям с Общината, с Областната управа. 
Навсякъде срещаме съдействие и добро отношение. Има и частни случаи, разбира се, но да 
говорим, че ще ги елиминираме или няма да ги има, това значи, че няма да е реалистично. Така че 
да чуем изследването, после можем да вземем отношение. 


